



wasser  
cluster  
lunz

WasserCluster Lunz - Biologische Station GmbH  
Dr. Carl Kupelwieser Promenade 5  
A- 3293 Lunz am See  
Tel. 07486 20060 Fax 07486 20060 20  
office@wcl.ac.at  
www.wcl.ac.at

### **Martin Kainz awarded with „Sternengreifer“**

The Association of different regions of the province of Lower Austria (Regionalverband NÖ) awarded 2014 for the sixth time the „Sternengreifer“ award, an award that is annually given to people, who generated exceptional achievements for the region Mostviertel. This year group leader Martin Kainz was one of the awardees. The working group LIPTOX works at worldwide projects, but also at a lot of projects in cooperation with partners in the Mostviertel. Now Martin Kainz and his team won a „Sternengreifer“ in the category environment systems/renewable energy. „I would like to thank all funding agencies for their support that provides the opportunity to conduct high level research here in Mostviertel“, said prize winner Martin Kainz at the award ceremony on December 1st.

### **Martin Kainz mit dem „Sternengreifer“ ausgezeichnet**

Der Regionalverband NÖ verlieh 2014 zum sechsten Mal den „Sternengreifer“, eine Auszeichnung, die jährlich an verdiente Persönlichkeiten vergeben wird, die besondere Leistungen für das Mostviertel erbracht haben. Heuer war Arbeitsgruppen-Leiter Martin Kainz unter den Preisträgern. Die Arbeitsgruppe Liptox arbeitet weltweit, führt aber auch viele Projekte in Kooperation mit regionalen Partnern im Mostviertel durch. Nun dürfen sich Martin Kainz und sein Team über den „Sternengreifer“ in der Kategorie Umweltsysteme/erneuerbare Energie freuen. „Ich möchte mich herzlich bei unseren Fördergebern bedanken, dass hier im Mostviertel hochqualitative Forschung ermöglicht wird“, so Preisträger Martin Kainz bei der Verleihungsfeier am 1. Dezember.



Foto © Regionalverband noewest-mostviertel